
Besluitenlijst Commissie Samenleving 2018-2022
Datum 14-01-2020
Tijd 19:30 - 22:00
Locatie Raadzaal
Voorzitter R.A. Teunissen
Aanwezigen Commissie: dhr. Ok, dhr. Albers (t/m agendapunt 6), mevr. Riswick, mevr. Jansen, 

mevr. L. van der Velden, mevr. Harmsen, dhr. Lombarts, mevr. D. van der Velden, 
dhr. de Winkel, dhr. de Nooij, dhr. van Merwijk
College: wethouder Winters, wethouder van Dellen (t/m agendapunt 5), 
wethouder Elfrink
Inspreker: dhr. Staring, dhr. Schipper, dhr. van Ditszhuizen, dhr. Berns, dhr. ter 
Maat, dhr. Amorij,  dhr. Minkman, dhr. Derksen.

Afwezigen
Toelichting

Mevr. Ilhan, dhr. Engels, mevr. Voetdijk

1 Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering.

Mevr. Jansen stelt voor om agendapunt 7. Evaluatie bestuurlijke opdracht RSD niet te 
behandelen. Er komt binnenkort een nieuwe rapportage over de RSD en de fractie 
van de PvdA wil eerst kennis daarvan nemen voor agendering in de raadscommissie. 

De voorzitter stelt voor om agendapunt 5. Raadsvoorstel Subsidiebeleid 2020  direct 
na de insprekers te behandelen.

De commissie stelt de gewijzigde agenda vast.

2 Inspraak
Gelegenheid voor inwoners om zich tot de commissie te richten over geagendeerde 
en niet-geagendeerde onderwerpen die tot de competentie van de commissie 
behoren.

Niet-geagendeerde onderwerpen die tot de competentie van de commissie behoren:

Dhr. Staring  spreekt  in namens de ouders van de Sterreschool. Hij stelt dat de 
gemeente en LiemersNovum de Sterreschool beter op de eigen, huidige, locatie 
blijven. Hij vraagt de gemeente om de wijk Groot-Holthuizen 2 scholen te gunnen.

Commissie
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- De vervolgstappen van LiemersNovum over de Sterreschool
- Contact tussen LiemersNovum en de ouders van de Sterreschool

College
De portefeuillehouder geeft aan nog in gesprek te gaan met LiemersNovum en hier 
op terug te komen in de commissie.

Over  agendapunt 5. Raadsvoorstel subsidiebeleid 2020:

Dhr. Schipper spreekt in naar aanleiding  van het raadsvoorstel Subsidiebeleid 2020 



namens  TV Radio Mozaiek.

Commissie
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- de consequenties van de korting op de subsidie
- Verhouding van de subsidie op het totaalbudget van TV Radio Mozaiek

Dhr. van Ditszhuizen  spreekt  in naar aanleiding  van "Subsidiebeleid 2020’  namens  
SV de Breuly. Hij vraagt aan de commissie om de harmonisatie geleidelijk te doen en 
te stimuleren dat vereniging met meer leden een gelijkwaardige subsidie per lid 
ontvangen. 

Commissie
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- Welke voorzieningen geraakt worden door de harmonisatie van de subsidie.
- De kans om de zienswijze van SV de Breuly  op een eerder moment te delen. 

Dhr. Berns spreekt in naar aanleiding  van het raadsvoorstel Subsidiebeleid 2020  
namens  Scouting Subanhara Liemersgroep. Hij vraagt om een evenredige verdeling 
van de subsidie over de 3 scoutinggroepen binnen de gemeente Zevenaar omdat de 
grootte van de drie aanwezige scoutinggroepen heel erg verschillend is.

Commissie
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- Overleg tussen de scoutinggroepen binnen de gemeente Zevenaar

Dhr. ter Maat spreekt in naar aanleiding  van het raadsvoorstel Subsidiebeleid 2020  
namens  HVZ, DCS, OBW & KV De Zwaluwen. Hij vraagt om verduidelijking van het 
nieuwe beleid voor de sportverenigingen uit Zevenaar en aan de commissie om het 
beleid te heroverwegen. 

Commissie
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- Betrokkenheid van de verenigingen bij het maken van het nieuwe beleid
- Contributies van de verenigingen uit Zevenaar en uit de voormalige gemeente 
Rijnwaarden

Dhr. Amorij spreekt in naar aanleiding  van het raadsvoorstel Subsidiebeleid 2020  
namens  Judokwai Giesbeek e.o. 

Commissie
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- Hoeveelheid (jeugd-)leden van de vereniging

Dhr. Minkman spreekt in naar aanleiding  van het raadsvoorstel Subsidiebeleid 2020  
namens  Jeugd- en Jongerenwerk Angerlo. 

Commissie
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- Relatie tussen Jeugd- en Jongerenwerk Angerlo en Caleidoz
- De gehuurde ruimte van het tussen Jeugd- en Jongerenwerk



Dhr. Derksen spreekt in naar aanleiding  van het raadsvoorstel Subsidiebeleid 2020   
namens  Stichting Dorpshuis Angerlo. Hij vraagt om maatwerk ten aanzien van  de 
dorpshuizen in de nieuwe subsidieregeling toe te passen. 

Commissie
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- Het proces naar totstandkoming van het nieuwe subsidiebeleid

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De commissie besluit de besluitenlijst van  3 december 2019 vast te stellen.

4 Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties
De commissie besluit de termijnagenda en lijst toezeggingen en moties vast te 
stellen.

5 Raadsvoorstel Subsidiebeleid 2020 (Z/18/298698)
De raad wordt voorgesteld om:

1. Het subsidiebeleid 2020 vast te stellen.
Portefeuillehouder: van Dellen

Commissie
De commissieleden stellen in de eerste termijn onder meer vragen en maken 
opmerkingen over:
- Het proces naar de totstandkoming van het nieuwe subsidiebeleid.
- De financiële consequenties van de subsidiekortingen  voor de goed draaiende 
verenigingen in de gemeente Zevenaar.
- Lokaal Belang wil samen met anderen aan een motie werken om het college op te 
dragen een aantal schrijnende kortingen te herzien
- De besluitwaardigheid van het raadsvoorstel. 
- De gevolgen van de consultatiebrief in de commissievergadering d.d. 3-9-2019.
- De regeling ‘DoeDuiten’ in het nieuwe subsidiebeleid, die in de 
begrotingsvergadering juist is afgeschaft.
- De gevolgen van de bezuinigingen op de maatschappelijke subsidies voor de 
toestroom richting de Wmo en Jeugdzorg.
- De relatie met het Integraal Accommodatieplan Zevenaar.
- Het belang van harmonisatie van de subsidies in de Zevenaar.

College
De portefeuillehouder reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. 
Het gelijkheidsbeginsel en budgetneutraliteit zijn leidend geweest in het nieuwe 
beleid. Het voorstel betreft geen bezuinigingen, alleen wordt de totale subsidiepot 
anders verdeeld over meer verenigingen. Hij reageert dat het proces is terug te lezen 
in de Nota van inlichtingen. Alle vragen van de verenigingen zijn gebundeld en 
beantwoord. Tijdens de raadsconsultatie is gevraagd naar de zienswijze van de 
commissie, omdat de gemeente toen al wist dat de gevolgen voor sommige 
verenigingen groot zouden zijn. Het Integraal Accommodatieplan is nog niet 
meegenomen in dit raadsvoorstel. Op de professionele organisaties die subsidie 
ontvangen van de gemeente is wel bezuinigd. Dit is besloten bij de begroting 2020 en 
is daarom geen onderdeel van dit raadsvoorstel. 

 Commissie



De commissieleden stellen in tweede termijn onder meer vragen en maken 
opmerkingen over:
- de mogelijkheid om het raadsvoorstel aan te houden en het college te verzoeken 
om een nieuw raadsvoorstel te maken met meer draagvlak.
- Het onderwerp wel op de agenda te zetten en met een (gezamenlijke) motie te 
komen

Conclusie
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 29 
januari 2020. Ondertussen wordt er gewerkt aan een motie. De leden van de 
commissie houden de mogelijkheid open om tijdens het vaststellen van de agenda 
het onderwerp alsnog van de agenda af te halen dmv een punt van orde. 

6 Beleidsvisie Sociaal Domein 2020-2023 en Beleidsplan Sociaal Domein Jeugd, 
Wmo en Participatiewet 2020-2023 (Z/19/345901)
De raad wordt voorgesteld om:

1. de Beleidsvisie Sociaal Domein 2020-2023 (934631) en;
a. de randvoorwaarden, leidende principes en ambities (op pagina 8 en 

9 van de beleidsvisie) vast te stellen;
2.  het Beleidsplan Jeugdwet, Wmo en Participatie 2020-2023 (934633) en;

a. de in het beleidsplan Jeugd, WMO en participatie 2020-2023 
genoemde doelstellingen vast te stellen;

3. het college de opdracht te geven voor het realiseren van de doelstellingen uit 
het beleidsplan en een uitvoeringsagenda op te stellen;

4. de “Beleidsnotitie Jeugd en Maatschappelijke Ondersteuning 2018” en verder 
(Z/18/300329/825691) in te trekken.

Portefeuillehouder: Winters

Commissie
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- De gevolgen van de leidende principes van het beleidsvisie.
- Hoe de doelstellingen uit het beleidsplan leiden tot een andere werkwijze van de 
gemeentelijke uitvoering en concrete ondersteuning van de inwoners van Zevenaar.
- De kostenontwikkeling en bezuinigingsopgave van het sociaal domein.
- De aanpak van het College om een uitvoeringsagenda op te stellen.
- De uitgangspunten van positieve gezondheid. 
- Of inwoners van Zevenaar nog wel de zorg en hulp krijgen die zij nodig hebben; en 
wie dan uiteindelijk bepaalt wat zij nodig hebben.
- De gevolgen van landelijke ontwikkelingen voor het sociaal domein in de gemeente 
Zevenaar, zoals de verplichte tegenprestatie, het abonnementstarief en de 
decentralisatie Beschermd wonen.
- Het advies van de Participatieraad Zevenaar.

College
De portefeuillehouder reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. Hij 
reageert dat we nu in de fase zetten om kaders te stellen, zodat daarop verder 
gebouwd kan worden. De doelstellingen worden gemeten en de raad zal worden 
geïnformeerd over de uitkomsten.  Landelijke ontwikkelingen gaan snel en blijven 
daarom ook voor Zevenaar een onzekerheid. Het college komt terug bij de raad als er 
nieuwe kaders nodig zijn voor om de uitvoering verder vorm te geven. De raad wordt 
op hoogte gehouden via de voortgangsrapportage en de kwartaalrapportage Sociaal 



Domein. 

Conclusie
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 29 
januari 2020. 

7 Evaluatie bestuurlijke opdracht RSD
Agendapunt vervallen. 

8 Stand van zaken Sociaal Domein
Vanwege de importantie en impact van het onderdeel sociaal domein staat dit 
onderwerp als terugkerend onderdeel op de agenda. De portefeuillehouders 
informeren de commissie op hoofdlijn over de ontwikkelingen, voor de commissie is 
er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van onderling overleg.

Tijdens de raadsvergadering van 27 november 2019  september is door de fractie van 
het CDA verzocht om agendering van twee raadsinformatiebrieven. 

1. RIB 2019-115 Motie 7 – Onderzoek en implementatie pilotproject huisarts en 
jeugdhulp. 

2. RIB 2019-128 Kwartaalrapportage zorgkosten jeugd en Wmo Q3 2019.

De fracties van het CDA en Lokaal Belang geven aan vanwege het late tijdstip (het 
was al 23.00 uur) over deze RIB’s  schriftelijk vragen te stellen.

9 Punten van orde commissie
Er wordt geen gebruik gemaakt van het punt van orde.

10 Mededelingen portefeuillehouders
Portefeuillehouder Winters beantwoord toezegging 84 over kostenbewustzijn in de 
Jeugdhulp. Dit is meegenomen in het Beleidsplan Sociaal Domein jeugd.

11 Rondvraag
De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders.

1.  De fracties van de PvdA en de SP hebben een rondvraag ingediend inzake 
Kinderboerderij

De fracties van de PvdA en de SP verzoeken andere fracties om schriftelijk aan hen te 
reageren met feedback over het voorstel.

12 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 23.11 .

Zevenaar,
Namens de Agendacommissie,
Will van der Vlies, griffier


